
JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 1998. december 22. (kedd) 14.00 órakor 
tartott folytatólagos üléséről.  
 
Az ülés helye: Vasember ház Dióssy-terme 
      (Nagykanizsa, Erzsébet tér 1.)  
 
Jelen vannak:  Antalics Dezső, Balogh László, Dr. Baranyi Enikő, Birkner Zoltán, Budai 

István, Dr. Csákai Iván, Cserti Tibor, Dr. Fodor Csaba, Dr. Gőgös Péter, 
Gyalókai Zoltán, Györek László, Dr. Horváth György, Dr. Kalmár Béla, 
Kelemen Z. Pál, Kiss László, Marton István, Röst János, Tarnóczky Attila, 
Teleki László, Tóth Zsuzsanna, Törőcsik Pál, Tüttő István, Zsoldos Ferenc 
képviselők.  

 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Takács Anikó jegyző, Dr. Lukácsa Erzsébet aljegyző, 
Beznicza Miklós, Dr. Nemesvári Márta, Partiné Dr. Szmodics Györgyi, Dr. Pintérné 
Grundmann Frida osztályvezetők, Karmazin József városi főépítész, Tóth József 
csoportvezető 
 
Megjelentek: Marton Györgyi a Zalai Hírlap nagykanizsai szerkesztőségének vezetője, Nagy 
Judit a Zala Rádió munkatársa, a Városi TV dolgozói.  
 
 
Tüttő István: Szeretettel köszöntöm képviselőtársaimat, kedves vendégeinket, az apparátus 
megjelent tagjait. 
Megállapítom, hogy a képviselőknek több, mint a fele jelen van, ezért az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. 
Munkánkat az előző ülésünkön elfogadott napirendi pont tárgyalásával folytatjuk. 
 
 
Napirendi pont: 
 
 
Javaslat a közterület és közterület jellegű területek használatáról szóló rendelet megalkotására (írásban) 

Előadó: Tüttő István polgármester 
 

 

 

Tüttő István: Az előterjesztés tárgyalását azért kellett a mai napra halasztani, mert a múlt heti 
közgyűlés előtt sok olyan javaslat érkezett különböző szervezetektől, amiket mindenképpen 
szerettünk volna beépíteni a rendelettervezetbe. 
 
Tóth József: Az érdekképviseleti szervektől érkezett javaslatok beépítésre kerültek két 
kivételtől eltekintve. Az Építész Kamara javaslatát, mely a kerékpár tárolók díjaira vonatkozott, 
nem tartottuk indokoltnak akárcsak a szeszes ital fogyasztására vonatkozó javaslatot, hiszen 
ezzel kapcsolatosan egy magasabb szintű jogszabály szabályozza.  
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Tarnóczky Attila: Véleményem szerint a 7.§ (1) e. pontja és a 16.§ (3) bekezdések között 
átfedés van. Az a szándékunk, hogy a város minden területén csak konténerben lehessen 
törmeléket tárolni? Nem tartom ezt helyesnek, de ha megszavazzuk, akkor részesedést 
kellene kérni a Saubermacher Ryno Kft-től, mert ezzel jelentős bevételi forrást teremtünk a 
részükre. Nem tartom jó megoldásnak azt sem, hogy az elhelyezést bizonylattal igazolni kell. 
Ez a kitétel bizottsági javaslat alapján került a tervezetbe, véleményem szerint eléggé 
átgondolatlanul. Kitől kell például bizonylatot kérni, kinek kell azt benyújtani. Javaslom, hogy 
ennek a mondatnak mindkét része kerüljön ki a tervezetből, ugyanakkor javaslom, hogy a 19. 
§ (3) bekezdésének e pontjában szerepeljen, hogy művelődési házak olyan reklámhordozói 
után, melyen saját rendezvényeiket hirdetik.  
 
Kelemen Z. Pál: A használati díj esetében miért van eltérés a rögzített és az elmozdítható 
berendezések között? Az elmozdítható reklámhordozó ugyanis az üzlet nyitva tartásáig van az 
utcán. Miért drágább az elmozdítható, mint a rögzített? 
 
Dr. Fodor Csaba: Konténer szállításával nemcsak a Saubermacher Ryno Kft foglalkozik. 
Véleményem szerint igenis szabályozni kell, hogy építési törmeléket csak konténerben 
lehessen tárolni, különös tekintettel azokra az esetekre, ahol az építési munkálatra engedélyt 
kell kérni. Az engedélynek akár feltétele is lehetne az a megállapodás, amellyel igazolja, hogy 
az építési törmelék, esetleg veszélyes hulladék elhelyezéséről gondoskodik. Erre azért is 
szükség lenne, mert a város területén nagyon sok illegális hulladéklerakó van. 
 
Cserti Tibor: A multi cégek reklámhordozóinak elhelyezése a rendeletben szabályozásra 
került, de ismert az a gyakorlat, hogy ezeknek a reklámhordozó felületeknek az elhelyezése 
egyre inkább magánterületeken történik és ezekre vonatkozóan nem lehet a rendeletünket 
alkalmazni. Köztudott, hogy ilyen esetekben építési engedélyt kell kérni és a feltételek megléte 
esetén létrehozásukat nem lehet megtiltani. A kérdés az, hogy kell-e ezeknek a 
reklámhordozóknak az elhelyezését szabályozni. A legtöbb településen a magántulajdonon 
történő elhelyezés feltételei szabályozásra kerültek. Javaslom, hogy a Polgármesteri Hivatal 
vizsgálja meg, hogy akár az építményadó keretében, akár az építési engedélyhez 
kapcsolódóan hogyan lehetne szabályozni ezeknek az óriás tábláknak az elhelyezését.  
 
Tarnóczky Attila: Úgy gondolom, hogy a konténerhasználat kiterjesztése többletköltségeket 
fog eredményezni az építkezők számára.   
 
Tóth József: Azért drágább a mozdítható reklámfelület, hogy megakadályozzuk az 
elszaporodásukat, ugyanis jelentősen nehezítik a közlekedést. A rögzített táblák elhelyezésére 
vonatkozóan az építési törvény tartalmaz előírásokat.  
 
Kelemen Z. Pál: Ha ezek a táblák hátráltatják a közlekedést, akkor miért nem tiltják be? 
Javaslom, hogy mindkét esetben 1000 Ft legyen a fizetendő használati díj az I. díjövezetben. 
 
Tüttő István: Tarnóczky Attila alpolgármester úr javasolta, hogy a 7.§ (1) e. pontjának utolsó 
mondatát töröljük. Aki a javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 16 szavazattal, 3 ellenszavazattal, 5 tartózkodással a javaslatot elfogadja.  
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Tüttő István: Tarnóczky Attila alpolgármester úr javasolta, hogy a 19. § (3) bekezdésének e 
pontjában szerepeljen, hogy művelődési házak olyan reklámhordozói után, melyen saját 
rendezvényeiket hirdetik. Aki a javaslattal egyetért, kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 24 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Kelemen Z. Pál képviselő javasolta, hogy mindkét reklámhordozó esetében 
1000 Ft legyen a fizetendő díj az I. díjövezetben. Aki a javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 9 szavazattal, 8 ellenszavazattal, 7 tartózkodással a javaslatot nem fogadja el.  
 
 
Tüttő István: Aki a módosításokra figyelemmel a rendelettervezetet elfogadja, kérem 
szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 23 szavazattal, 1 tartózkodással  a rendelettervezetet elfogadja és a következő 
rendeletet alkotja: 
 

 
38/1998.(XII.22.) számú rendelet 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlésének 38/1998.(XII.22.) számú 
rendelet a közterületek és Közterület jellegű területek használatáról 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

 
Tüttő István polgármester más tárgy vagy hozzászólás nem lévén az ülést 14.45 órakor 
bezárta. (Az ülésről hangfelvétel készült.) 
 
 

Kmf. 
 
 
 
Dr. Takács Anikó          Tüttő István  
 jegyző          polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 1998. december 22. (kedd) 15.00 órakor 
tartott soron kívüli üléséről.  
 
Az ülés helye: Vasember ház Dióssy-terme 
      (Nagykanizsa, Erzsébet tér 1.)  
 
Jelen vannak:  Antalics Dezső, Balogh László, Dr. Baranyi Enikő, Birkner Zoltán, Budai 

István, Dr. Csákai Iván, Cserti Tibor, Dr. Fodor Csaba, Dr. Gőgös Péter, 
Gyalókai Zoltán, Györek László, Dr. Horváth György, Dr. Kalmár Béla, 
Kelemen Z. Pál, Kiss László, Marton István, Röst János, Tarnóczky Attila, 
Teleki László, Tóth Zsuzsanna, Törőcsik Pál, Tüttő István, Zsoldos Ferenc 
képviselők.  

 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Takács Anikó jegyző, Dr. Lukácsa Erzsébet aljegyző, 
Beznicza Miklós, Dr. Nemesvári Márta, Partiné Dr. Szmodics Györgyi, Dr. Pintérné 
Grundmann Frida osztályvezetők, Karmazin József városi főépítész. 
 
 
Megjelentek: Marton Györgyi a Zalai Hírlap nagykanizsai szerkesztőségének vezetője, Nagy 
Judit a Zala Rádió munkatársa, a Városi TV dolgozói.  
 
 
Tüttő István: Szeretettel köszöntöm képviselőtársaimat, kedves vendégeinket, az apparátus 
megjelent tagjait. 
Megállapítom, hogy a képviselőknek több, mint a fele jelen van, ezért az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. 
Aki egyetért a meghívóban szereplő napirendi pontok felvételével, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 22 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és a következő napirendi 
pontokat tárgyalja:  
 
 
Napirendi pontok:  
 
 
1.) Előterjesztés a helyi iparűzési adórendelet módosításáról (írásban) 

Előadó: Tüttő István polgármester 
 
2.) Jegyző bejelentése (szóban) 

Előadó: Dr. Takács Anikó jegyző 
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1.) Előterjesztés a helyi iparűzési adórendelet módosításáról (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 
 
Tüttő István: Kérem, hogy a döntést mindenki jól gondolja át, hogy az önkormányzat hosszú 
távú érdekei ne sérüljenek.  
 
Tarnóczky Attila: Javaslom, hogy előterjesztésként a múlt alkalommal elfogadott 
rendelettervezetet tekintsék azzal az egy módosítással, amit polgármester úr írásban 
előterjesztett. A korábban alkotott rendeletet pedig helyezzük hatályon kívül.  
 
Marton István: Örülök annak, hogy korábbi döntésünket megváltoztatjuk, ugyanakkor nagy 
csúfságnak érzem, hogy az alig egy hete hozott rendeletünket hatályon kívül helyezzük.  
 
Tüttő István: Aki Tarnóczky  Attila alpolgármester úr javaslatával egyetért, mely szerint a 
korábban hozott rendeletünket helyezzük hatályon kívül,  kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 23 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki a módosító javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 22 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki a módosításra figyelemmel a rendelettervezetet elfogadja, kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 22 szavazattal, 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadja és a következő 
rendeletet alkotja: 
 

39/1998.(XII.22.) számú rendelet  
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlésének 39/1998.(XII.22.) számú 
rendelet a helyi iparűzési adóról szóló 46/1997.(XII.9.) sz. rendeletének 
módosítására 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

 
2.) Jegyző bejelentése (szóban) 

Előadó: Dr. Takács Anikó jegyző 
 
 
Dr. Takács Anikó: Szeretném bejelenteni, hogy a Nagykanizsa Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalánál fennálló közszolgálati jogviszonyomról és ezzel együtt jegyzői 
megbízásomról 1999. február 28-i hatállyal lemondok. Kérem lemondásom elfogadását.  
Szeretném köszönetemet kifejezni mindazoknak, akik munkám során segítettek.  
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Birkner Zoltán: Tudomásul vesszük a bejelentését és sajnálatunkat fejezzük ki távozása 
miatt. Későbbi munkájához nagyon sok szerencsét kívánunk.  
 
Kelemen Z. Pál: A szocialista képviselőcsoport nevében köszönetet mondok eddigi 
munkájáért és egyben sok boldogságot és sok sikert kívánok további életében.  
 
Teleki László: A Cigány Kisebbségi Önkormányzat nevében szeretnék köszönetet mondani 
azért az áldozatos munkáért, amit az önkormányzat létrejötte és törvényes működése 
érdekében kifejtett. 
 
Tüttő István: Megköszönöm jegyzőnő szakmai munkáját és azt az emberséget, amiről a 
három év alatt tanúbizonyságot tett. További munkájához sok sikert kívánunk.  
Aki a határozati javaslat 1. pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 22 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja. 
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 2. pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 18 szavazattal, 1 ellenszavazattal, 4 tartózkodással a javaslatot elfogadja. 
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 3. pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 

 
A közgyűlés 22 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja. 
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 4. pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 23 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja. 
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 5. pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 23 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és az előzőekben elfogadott 
szavazati aránnyal a következő határozatot hozza: 
 
 

345/1998. számú határozat 
 

Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 

1. dr. Takács Anikó közszolgálati jogviszonyáról történő lemondását 
elfogadja, és jegyzői megbízásából 1999. február 28. napján felmenti. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Határidő:  1999. február 28. 
Felelős  :  Tüttő István polgármester 

 
2. köszönetét fejezi ki Dr. Takács Anikó jegyzőnek a város érdekében 

végzett munkájáért. Ennek elismeréseként felkéri a polgármestert, 
hogy a módosított 1992. évi XXIII. tv. 18. § (1) bekezdése szerinti 
időre járó illetményének megfelelő összegű jutalomban részesítse a 
jegyzőt. 
 
Határidő: 1999. február 28. 
Felelős  :  Tüttő István polgármester 

 
3. pályázatot hirdet a jegyzői munkakör betöltésére a következők szerint: 
 

Feltételek: - jogtudományi doktori képesítés 
- legalább kétévi közigazgatási gyakorlat, 
- erkölcsi feddhetetlenség. 

Jogi szakvizsga előnyt jelent. 
A munkakör legkésőbb 1999. április 1. napjától tölthető be. 
Az illetmény megállapítása a Ktv. valamint a helyi önkormányzati 
rendelet szerint történik. 
A szakmai elképzeléseket tartalmazó pályázatokat a szükséges 
mellékletekkel együtt (érvényes erkölcsi bizonyítvány, önéletrajz, 
szakképesítést és gyakorlatot igazoló okiratok) Tüttő István 
polgármester címére (8800 Nagykanizsa, Erzsébet tér 7. Telefon: 
93/311-040) kell benyújtani a Belügyi Közlönyben történő 
megjelenéstől számított 30 napon belül. 
A pályázatok elbírálására a benyújtási határidőt követő 15 napon 
belül kerül sor. 
A pályázati kiírást a helyben szokásos módon, illetve a Belügyi 
Közlönyben kell közzétenni. 

 
        Határidő:   1998. december 31. 
        Felelős  :   Tüttő István polgármester 

 
4. A beérkezett érvényes pályázatokat az Ügyrendi-, Jogi és Közrendi 

Bizottság véleményezi, és a polgármester terjeszti a közgyűlés elé. 
 

Határidő: 1999. március 25. 
Felelős  :  Tóth László bizottsági elnök 

      Tüttő István polgármester 
 
5. az aljegyzői munkakörre meghirdetett pályázat benyújtási határidejét 

1999. február 28-ig meghosszabbítja. 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
Határidő: 1998. december 31. 
Felelős  :  Tüttő István polgármester 
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Tüttő István polgármester más tárgy vagy hozzászólás nem lévén az ülést 15.25 órakor 
bezárta. (Az ülésről hangfelvétel készült.) 
 

 

 

 

Kmf. 
 
 
 
Dr. Takács Anikó            Tüttő István 
 jegyző          polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 1998. december 22. (kedd) 15.30 órakor 
tartott soron kívüli üléséről.  
 
Az ülés helye: Vasember ház Dióssy-terme 
      (Nagykanizsa, Erzsébet tér 1.)  
 
Jelen vannak:  Antalics Dezső, Balogh László, Dr. Baranyi Enikő, Birkner Zoltán, Budai 

István, Dr. Csákai Iván, Cserti Tibor, Dr. Fodor Csaba, Dr. Gőgös Péter, 
Gyalókai Zoltán, Györek László, Dr. Horváth György, Dr. Kalmár Béla, 
Kelemen Z. Pál, Kiss László, Marton István, Röst János, Tarnóczky Attila, 
Teleki László, Tóth Zsuzsanna, Törőcsik Pál, Tüttő István, Zsoldos Ferenc 
képviselők.  

 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Takács Anikó jegyző, Dr. Lukácsa Erzsébet aljegyző, 
Beznicza Miklós, Dr. Nemesvári Márta, Partiné Dr. Szmodics Györgyi, Dr. Pintérné 
Grundmann Frida osztályvezetők, Karmazin József városi főépítész. 
 
Megjelentek: Marton Györgyi a Zalai Hírlap nagykanizsai szerkesztőségének vezetője, Nagy 
Judit a Zala Rádió munkatársa, a Városi TV dolgozói.  
 
 
Tüttő István: Szeretettel köszöntöm képviselőtársaimat, kedves vendégeinket, az apparátus 
megjelent tagjait. 
Megállapítom, hogy a képviselőknek több, mint a fele jelen van, ezért az ülés határozatképes, 
azt megnyitom. 
Kilenc képviselő kezdeményezte a Javaslat az Alfától az Omegáig Kft végelszámolójának 
díjazására című előterjesztés napirendre vételét. Aki egyetért az előterjesztés napirendre 
vételével, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 18 szavazattal, 3 ellenszavazattal, 2 tartózkodással a javaslatot elfogadja és a 
következő napirendi pontot tárgyalja: 

 

 

1.) Javaslat az Alfától az Omegáig Kft végelszámolójának díjazására (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 

 

 

Tüttő István: A végelszámoló díjazásával kapcsolatban az a döntés született, hogy 
jogszerűen nem jár díj. Ez azonban nem zárja ki azt, hogy a végelszámoló ne kapjon 
valamiféle díjazást.  
 
Cserti Tibor: A végelszámolóval az önkormányzat, mint tulajdonos megbízási szerződést 
kötött, melyben a megbízás pénzügyi feltételei is meghatározásra kerültek. Külön díjazásról 
akkor lehet szó, ha nincs ilyen megállapodás. Véleményem szerint egy munkáért csak egyféle 
díjazás jár, de a jó munkáért a tulajdonos jutalmat adhat. Jelen esetben azonban erről nincs 
szó. Nem javaslom a külön díjazást.  
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Röst János: Felhívnám a figyelmet arra, hogy a végelszámoló még nem számolt el, ezért 
javaslom, hogy a határozati javaslatban szereplő időpontig valóban számoljon el.  
Javaslom, hogy azon képviselők, akik korábban nem voltak tagjai a testületnek kapják meg azt 
az anyagot, ami a beruházás vizsgálatával kapcsolatban készült.  
 
Tüttő István: A szakértői vélemények nem igazolták azokat a feltevéseket, amelyeket Röst 
János képviselő megfogalmazott. Véleményem szerint a végelszámoló tisztességesen járt el 
akkor, amikor nem kért külön juttatást.  
 
Dr. Fodor Csaba:  A Gazdasági és Városüzemeltetési Bizottság tárgyalta ezt az ügyet, de 
nem ebben az összefüggésben. Véleményem szerint tárgyalnia kell a bizottságnak ezt a 
kérdést is, ennek érdekében kérem, hogy bizonyos dokumentumokat bocsássanak a bizottsági 
tagok rendelkezésére. Kérem a határozati javaslat elfogadását. 
 
Röst János: Szavazzunk arról, hogy a végelszámolás januárban lezárul. Kérem, hogy a 
hivatkozott anyagot kapják meg a képviselők. 
 
Tarnóczky Attila: Egyetértek a határozati javaslattal, de kérem, hogy  a megszabott határidőt 
valóban tartsuk be, mert ezzel valóban érdekeltté tesszük a végelszámolót a végelszámolás 
befejezésében.  
 
Kelemen Z. Pál: Röst János által megemlített anyag nem a teljes szakértői vélemény, hanem 
annak Röst képviselő által rövidített summázata. Az egyik szakértő sérelmezte is azt, hogy az 
ő véleményéből kivonatot készítsenek. Reális képet a teljes anyag ismeretében lehet csak 
kapni. Javaslom, hogy mindenki kapja meg a teljes szakértői anyagot.  
 
Marton István: Egy éve az önkormányzat az olcsóbbnak tűnő megoldást választotta akkor, 
amikor az ügyvezetőt bízta meg a végelszámolás lebonyolításával. Sajnálom, hogy az ügy 
még mindig nem zárult le, holott a bizottságok és a közgyűlés is sokszor foglalkozott vele. 
Remélem hogy a téma januárban végleg lezárul. Nem támogatom a díjazást. 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 20 szavazattal, 2 ellenszavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja és a 
következő határozatot hozza: 
 
 

346/1998. számú határozat 
 

Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Gazdasági és Városüzemeltetési 

Bizottságot, hogy az Alfától az Omegáig Kft végelszámolásával kapcsolatban Stahl György 

végelszámoló e minőségben végzett munkájának díjazását határozza meg.  
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A kifizetés feltételeként szabja a végelszámolási zárómérleg, a 
vagyonfelosztási javaslat, valamint a végelszámolásról szóló beszámoló 
elkészítését a soros 1999. januári közgyűlésig.  
 
 
Határidő: 1998. december 31. 
Felelős  : Dr. Fodor Csaba bizottsági elnök 

 

 

 

Tüttő István polgármester más tárgy vagy hozzászólás nem lévén az ülést 16.00 órakor 
bezárta. (Az ülésről hangfelvétel készült.) 
 

 

 

 

Kmf. 
 
 
 
Dr. Takács Anikó          Tüttő István  
 jegyző          polgármester 
 


